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Prezenční listina
Přítomní členové AS UK

1. LF 2. LF 3. LF

Matěj Višňa Prof. MUDr. Richard Škába, CSc.
Prof. MUDr. Jan Trka, Ph.D.

Prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D.
Doc. MUDr. Jan Gojda, Ph.D.
Martina Horáková

LF P LF HK FarmF

MUDr. Karel Ježek, Ph.D.
Karel Mikulčák
David Kverka

Doc. MUDr. Vladimír Koblížek, Ph.D.
Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc.

PharmDr. Eduard Jirkovský, Ph.D.
Mgr. Eliška Voříšková
Tomáš Jan

FF PF PedF

Mgr. Karel Šima, Ph.D.
Mgr. Tomáš Konečný
Bc. Martin Čihák

Prof. JUDr. Karel Beran, Ph.D.
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc.
JUDr. Michal Říha
Mgr. Michael Glogr

PhDr. David Greger, Ph.D.
Bc. Veronika Vohlídková
Dominika Erbeková

FTVS PřF MFF

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D.
Ing. Milan Skrbek
Mgr. et Bc. Filip Hruša

Prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D.
Doc. Ing. Stanislav Smrček
Mgr. Anna Altová
Mgr. Kristýna Bubeníková

Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D.
Mgr. Andrej Farkaš
Mgr. Anna Yaghobová

FSV KTF HTF

Prof. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D.
Bc. Marek Boňko
Bc. Jan Křovák

Doc. PhDr. Marek Šmíd, Ph.D.
Mgr. Karolína Štauberová

ThDr. Pavel Helan, Th.D.
Mgr. Kateřina Hlaváčová
Bc. Terezie Remencová

ETF FHS Součásti

Lalia-Irena Diopová Doc. Dr. Phil. Mgr. Pavel Himl
Mgr. Josef Kružík, Ph.D.

PhDr. Mgr. Pavel Pečený, Ph.D.

Omluvení členové AS UK
Doc. RNDr. Jiří Dolejší (MFF)
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. (1.LF)
MUDr. Anna Olšerová (2.LF)
Mgr. Martin Boukal (KTF)
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. (FaF)
Veronika Viktoria Matrazsek (3.LF)
Doc. Petr Sláma, Th.D. (ETF)
Prof. MUDr. Robert Jech, Ph.D. (1.LF)
Kamila Otrubová (1.LF)
Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D. (FTVS)
JUDr. Jakub Kříž, Ph.D. (KTF)
Mgr. Jan Kranát, Ph.D. (ETF)
Mgr. Radek Holodňák (FHS)
Agáta Hrdličková (FHS)
Mgr. Barbora Štindlová, Ph.D. (Součásti)
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Dále nepřítomni
Tomáš Stejskal (2.LF)
Doc. MUDr. Jiří Moláček, Ph.D. (LFP)
Kristián Lux (LFHK)
Martin Mucha (LFHK)
Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. (FF)
doc. PaedDr. Vanda Hájková, Ph.D. (PedF)
ThDr. Jaroslav Hrdlička (HTF)
Františka Keprtová (ETF)

Hosté
Prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., rektorka UK
Prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., prorektor pro akademické kvalifikace
Prof. RNDr. Tomáš Skopal, Ph.D., prorektor pro informační technologie
Doc. RNDr. Martin Vlach, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy
Doc. RNDr. Markéta Martínková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti
Doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA, prorektor pro koncepci a kvalitu vzdělávání
PhDr. Pavel Doleček, Ph.D., prorektor pro strategickou spolupráci a rozvoj
PhDr. Ing. Marie Vymazalová, Ph.D. (KR)
MUDr. Josef Fontana, Ph.D. (KR)
Mgr. Jan Jindra (KR)
Mgr. David Hurný (KR)
Mgr. Bc. Michal Zima, kancléř UK
JUDr. Tomáš Horáček, Ph.D., kvestor UK
Ing. Miluše Valdová (KaM)
Mgr. Václav Hájek (RUK)
RNDr. Věra Šťastná, Ph.D. (RUK)
Ing. Petra Wehrenberg (RUK)
Jana Vaňková (RUK)
JUDr. Jan Wagner (RUK)
doc. PhDr. RNDr. Josef Stráský, Ph.D. (RVŠ)
Bronislav Poul (FF)
Michael Kučera
Amáta Vohradská (PF), tajemnice AS UK
Mgr. Anna Matoušková (PF), tajemnice Legislativní komise AS UK

1. Zahájení a určení skrutátorů
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty. Zasedání se
konalo prezenční formou v Malé aule Karolina.

Prof. Zahálka dále avizoval, že na dnešním zasedání budou vyzkoušena elektronická hlasovací zařízení. Jednací řád
AS UK toto umožňuje, požadavek vzešel z jednání Studentské komory AS UK. Prof. Krejsek poznamenal, že nevidí
přínos tohoto kroku.

Skrutátory byli určeni: Doc. Dr. Phil. Mgr. Pavel Himl (FHS), Mgr. Karel Šima, Ph.D. (FF), Tomáš Jan (FaF)

Ustanovení komise pro tajné hlasování:

Navrženi byli: JUDr. Michal Říha (PF), Bc. Martin Čihák (FF), doc. MUDr. Jan Gojda, Ph.D. (3.LF)

Hlasování o komisi pro tajné hlasování
Pro 38, proti 0, zdrž. 3
Schváleno
Program zasedání AS UK
Předsednictvo AS UK navrhlo program zasedání AS UK. Program byl rozeslán členům AS UK a zveřejněn na
internetových stránkách senátu.

1. Zahájení a určení skrutátorů
2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 4. března 2022
3. Vystoupení J. M. paní rektorky
4. Vnitřní předpisy fakult
5. Návrh na jmenování členů Vědecké rady UK
6. Zpráva o čerpání finančních prostředků z rezervy na havárie a mimořádné události v souvislosti s opatřením proti
šíření koronavirové infekce
7. Návrh na změnu Principů pro rozdělování příspěvků a dotací na UK v roce 2022
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8. Návrh na řešení žádostí o podporu z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“)
9. Plán rovných příležitostí na Univerzitě Karlově
10. Právní jednání
11. Informace z pracovních komisí
12. Informace z Rady vysokých škol
13. Různé

Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje program zasedání.”
Schváleno tichým souhlasem

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného
dne 4. března 2022
Amáta Vohradská, tajemnice AS UK, informovala o tom, že k předloženému návrhu zápisu ze zasedání AS UK nebyly
doručeny žádné připomínky.

Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje zápis ze zasedání AS UK konaného dne 4. března 2022.”
Hlasování
Pro 42, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

3. Vystoupení J. M. paní rektorky
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce.

J. M. paní rektorka uvedla, že prorektorka Martínková i prorektor Polák pokračují v pravidelném setkávání se studijními
proděkany a řeší téma Ukrajina a otázky přijímacího řízení, kurzy češtiny a podobně. Vedení UK se snaží, aby situace
byla přehledná a jednotná. Poděkovala ÚJOP, který pro příchozí studenty velmi rychle připravil různé úrovně výuky
češtiny. K oblasti vědy uvedla, že prorektor Krištoufek nastavil komunikace se všemi proděkany pro vědu, čímž připravil
kanály pro další období, kdy se bude hodnotit průběh Cooperatií. Na některých setkáních se dotkli i ERC grantů, o které
UK musí usilovat, protože se hovoří o tom, že i toto bude jedno z kritérií, podle kterých se instituce budou posuzovat.
Plně se tomu věnuje prof. Strakoš, jehož aktivity rovněž přispívají ke kultivaci vědeckého prostředí na UK. Co se týče
výstavby, výzvu v NPO zatím nemáme, oba velké projekty, které budou z NPO financovány, se připravují. Aktivně
musíme v současné době připravovat plány pro rekonstrukce kolejí. Čeká nás pravděpodobně poslední výzva a je
třeba, aby UK měla připravené projekty. Ke strategickým spolupracím J. M. paní rektorka uvedla, že včera podepsala
přihlášku UK do Svazu průmyslu a dopravy. Spolupráce s tímto subjektem UK pomůže absolvovat setkání s představiteli
České televize a Českého rozhlasu. Připravuje se setkání s fakultami v oblasti vnějších vztahů. Revidují se též centrální
weby RUK pod vedením OVV. J. M. paní rektorka rovněž informovala o jednání se středoevropskou buňkou uskupení
evropských výzkumných univerzit v Lublani. UK jako místo pro další setkání v září navrhla Prahu. Na národní úrovni
rovněž pokračuje obnova Aliance výzkumných univerzit. Co se týče fungování rektorátu, vedení pokračuje v setkávání
se všemi vedoucími odborů na pravidelných dvoutýdenních schůzkách. Závěrem J. M. paní rektorka informovala o vývoji
pomoci Ukrajině a ukrajinským studentům na UK. Uvedla, že na UK je 800 ukrajinských studentů, kteří se vypořádávají
s tíživou sociální situací, a UK Point postupně všechny jejich žádosti zpracovává. Je nastaven model tříměsíční podpory
v nouzi pro studenty, kteří ztratili možnost podpory od svých rodičů. Fakulty mají plné právo zvolit si, jakým způsobem
upraví přijímací řízení směrem k ukrajinským studentům, vedení UK pouze nastaví rámec. Nejlepší servis pro pomoc
příchozím s výukou českého jazyka nabízí ÚJOP. Počty příchozích již nerostou tolik jako v prvních dnech, ale nyní
přichází fáze jejich adaptace. Vedení UK je připraveno poskytnout fakultám pomoci při přijímání ukrajinských akademiků.
J. M. paní rektorka rovněž poděkovala všem studentům, kteří se zapojili do dobrovolnické činnosti.

Rozprava

Dr. Jüptner uvedl, že na Institutu politologických studií FSV běží duální výuka a jsou připraveni zapojit kohokoliv do
výuky online formou okamžitě.

Prof. Krejsek se dotázal, jak budou vysoké školy finančně podporovány k tomu, co se po nich chce z hlediska integrace.
J. M. paní rektorka uvedla, že studentů, které máme ve freemover statusu, jsou prozatím nižší desítky. MŠMT na cílenou
finanční podporu studentů s tímto statusem alokovalo 150 mil. Kč. Dále uvedla, že pokud bude možná strukturálně cílená
spolupráce mezi vysokými školami, půjde na toto alokovat prostředky v rámci NPO. Dr. Doleček doplnil, že prioritou je v
tomto ohledu základní a střední školství, kde je začlenění ukrajinských studentů složitější. Na jednání s MŠMT vedení
UK avizovalo, že UK má kapacitu poskytnout doučování češtiny, a počítá se s tím, že ve chvíli, kdy se podaří prostředky
najít, mohlo by to být finančně podpořeno.

Dr. Pečený uvedl, že ÚJOP ví, že se budou objevovat výzvy k podpoře jiných studentů, než těch kteří míří na UK, a
je na ně připraven. Ví, že na KaM je ubytovaná část uprchlíků, kteří by měli dostat podporu v jazykové přípravě. Jsou
připraveni i na jazykovou podporu učitelů z Ukrajiny. Je třeba to dělat soustředěně za celou UK, protože v tom je naše
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největší síla a potřeba je opravdu velká. J. M. paní rektorka uvedla, že s ředitelkou ÚJOP a děkankou Lehečkovou jsou
ve spojení s magistrátem, který nyní pomoc potřebuje nejvíce. Každý den se upřesňuje, jakou výuku město potřebuje
a co ÚJOP a FF UK může nabídnout.

Dr. Ježek se dotázal, zda se podpora ukrajinských studentů týká i anglické výukové sekce, tedy zda může ukrajinský
student studovat anglický program bez poplatků. J. M. paní rektorka uvedla, že rektorát nemůže fakulty nutit, aby se o
tento příjem připravila. Studijní proděkani byli prorektorkou Martínkovou informováni, že poplatky mohou odpustit.

Dr. Ježek se dále dotázal, zda vyučující, co chtějí poskytnout semináře či přednášky ukrajinským univerzitám, tak mohou
učinit prostřednictvím nějakého centrálního systému, nebo si to mají domlouvat individuálně. J. M. paní rektorka uvedla,
že v této oblasti zatím není institucionální rámec stanoven. Ústřední knihovna je připravená v tomto ohledu pomoci.

Doc. Gojda se dotázal, zda to je tak, že technické předměty jsou vyučovány v Poděbradech. Dr. Pečený uvedl, že
historicky to tak je, ale neznamená to, že to tak musí být i nadále. Snaží se ze všech fakult a dalších míst, kde je to
potřeba, shromáždit informace, aby věděli, jaké skupiny mohou vzniknout a kde.

Prof. Černý uvedl, že hned první týden oslovil lékařské fakulty a nabídl jim svou přednášku histologie online a zjistil,
že všude je přerušená výuka, a dostal odpovědi v tom smyslu, že přednášku poskytnou studentům, ale neznají reálný
výukový proces. Dále uvedl, že co se týče poplatků, je možnost vrátit peníze odevzdané do systému ve formě stipendia.
Závěrem uvedl, že se s ukrajinskými studenty jejich fakulty sešel a probírali, co je trápí, a zjistil, že když si zadají do
vyhledávače, že se chtějí naučit česky, nevyskočí jim ÚJOP a podobná pracoviště, ale soukromé subjekty, které z toho
získávají finanční prostředky.

Dr. Bičovský se dotázal, zda existuje platforma či okamžitý komunikační nástroj, kde by se všechny organizace v rámci
UK mohly zapojit a koordinovat, např. na Facebooku. J. M. paní rektorka uvedla, že prozatím je systém strukturovaný
tak, že svou skupinu na Facebooku mají dobrovolníci, další sekce je studijní a třetí zahraniční. Dohromady to propojené
není. Dr. Bičovský uvedl, že z proběhlé diskuse má dojem, že by to bylo užitečné.

Dr. Říha se dotázal, jak bude UK postupovat ohledně nostrifikací. J. M. paní rektorka uvedla, že co se týče nostrifikací, už
v dobách, kdy byla studijní prorektorkou, se mnohokrát stalo, že přišli žadatelé s falešným diplomem. Dávat osvědčení,
že někdo vystudoval např. lékařskou fakultu na základě čestného prohlášení, nejde. Vedení UK se na tom shodlo se
studijními proděkany. U neregulovaných povolání je to něco jiného.

Doc. Koblížek uvedl, že zkoordinovat poskytování přednášek na úrovni rektorátu považuje za vhodné. Každá fakulta
by se měla zamyslet, co může poskytnout za dobré přednášky v angličtině, a ty by byly online formou shromážděny na
jedno místo. J. M. paní rektorka poděkovala za podnět.

Doc. Martínková v návaznosti na proběhlou diskusi doplnila, že plošně budou zrušeny poplatky za přihlášku.

Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informace od J. M. paní rektorky.”
Schváleno tichým souhlasem

4. Vnitřní předpisy fakult
Tento bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, a představil došlé návrhy fakultních
vnitřních předpisů. Materiály byly řádně zveřejněny ve veřejné části webu AS UK. J. M. paní rektorka předložila kladné
stanovisko.

a) Změna Pravidel pro přiznávání stipendií na PřF UK (č.j. 64/2022)
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro přiznávání stipendií na PřF UK (č.j. 64/2022) s výhradou legislativně
technických oprav.“
Hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

5. Návrh na jmenování členů Vědecké rady UK
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce. J. M. paní
rektorka představila návrh na jmenování členů Vědecké rady UK. Vyjádření J. M. paní rektorky doplnil prof. Kuklík.

a) Návrh na jmenování členů Vědecké rady UK
JUDr. Michal Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou tajného hlasování a
hlasování zahájil.

Po provedení procedury tajného hlasování a sčítání hlasovacích lístků vyhlásil výsledky tajného hlasování.

Výsledky tajného hlasování:
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Vydáno bylo 48 hlasovacích lístků.
Odevzdáno bylo 48 hlasovacích lístků, z toho 48 platných.

Interní členové
Pro
prof. MUDr. Jiřinu Bartůňkovou, DrSc. bylo odevzdáno 45 kladných hlasů
prof. JUDr. Radima Boháče, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. PhDr. Jiřího Buriánka, CSc. bylo odevzdáno 45 kladných hlasů
prof. MUDr. RNDr. Miroslava Červinku, CSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. ThDr. Josefa Dolistu, Th.D., Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. Mirjam Friedovou, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. RNDr. Jana Hajiče, Dr. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. MUDr. Ivu Holmerovou, Ph.D. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. Ing. Štěpána Jurajdu, Ph.D. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. PaedDr. Pavla Koláře, Ph.D. bylo odevzdáno 44 kladných hlasů
prof. JUDr. Kristinu Koldinskou, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. RNDr. Jana Konvalinku, CSc. bylo odevzdáno 44 kladných hlasů
prof. RNDr. Martina Kotoru, CSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. PhDr. Ladislava Krištoufka, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. JUDr. Jana Kuklíka, DrSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. PhDr. Leu Květoňovou, Ph.D. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. RNDr. Josefa Málka, CSc., DSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. MUDr. Pavla Martáska, DrSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. MUDr. Martina Matějoviče, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. RNDr. Martina Mihaljeviče, CSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. PhDr. Michala Miovského, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. PaedDr. Michala Nedělku, Dr. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. RNDr. Jaroslava Nešetřila, DrSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. Ivanu Noble, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. MgA. Davida Jana Novotného bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. MUDr. Vladimíra Paličku, CSc., dr.h.c. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Mgr. Miroslava Petříčka, Dr. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. PhDr. Lenku Rovnou, CSc. bylo odevzdáno 43 kladných hlasů
prof. PhDr. Ing. Jana Royta, Ph.D. bylo odevzdáno 45 kladných hlasů
prof. PhDr. Blanka Říchová, CSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. RNDr. Tomáše Skopala, Ph.D. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. RNDr. Ladislava Skrbka, DrSc. odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. RNDr. Petra Solicha, CSc. bylo odevzdáno 45 kladných hlasů
prof. Ing. Zdeňka Strakoše, DrSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. PhDr. Ivana Šedivého, CSc. bylo odevzdáno 44 kladných hlasů
prof. PharmDr. Tomáše Šimůnka, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. MUDr. Jana Škrhu, DrSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. MUDr. Jiřího Šnajdaufa, DrSc. odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. RNDr. Jana Tachezyho, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. MUDr. Vladislava Třešku, DrSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. RNDr. Víta Vilímka, CSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. MUDr. Petra Widimského, DrSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. PaedDr. Radku Wildovou, CSc. bylo odevzdáno 30 kladných hlasů
prof. Ing. Františka Zahálku, Ph.D. bylo odevzdáno 34 kladných hlasů
prof. MUDr. Tomáše Zimu, DrSc. bylo odevzdáno 28 kladných hlasů.

Externí členové
Pro
prof. PhDr. Stanislava Balíka, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. MUDr. Martina Bareše, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
RNDr. Martina Bileje, DrSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
JUDr. Lenku Bradáčovou, Ph.D. bylo odevzdáno 43 kladných hlasů
prof. PhDr. Janu Burešovou, CSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. Ing. Jiřího Čtyřokého, DrSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. RNDr. Libora Grubhoffera, CSc., Hon.D.Sc., dr.h.c. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Ing. Richarda Hindlse, CSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Dr.rer.nat. Martina Hofa, DSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
doc. PhD. Martinu Hřebíčkovou, Dr., DrSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
doc. RNDr. Mariána Kireše, Ph.D. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
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doc. Dr. Ing. Janu Klečkovou bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. PhDr. Petera Kónyu, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Dr. Ing. Jana Kybice bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. PharmDr. Jána Kyseloviče, CSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. PhDr. Milenu Lenderovou, CSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Inf. Jiřího Málka, DrSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
doc. Mgr. Janu Plátovou, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. PhDr. Petra Sommera, CSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. PaedDr. Ivu Stuchlíkovou CSc. bylo odevzdáno 45 kladných hlasů
JUDr. Miladu Tomkovou bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. PhDr. Valérii Tóthovou, Ph.D. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. MUDr. Josefa Vymazala, DrSc. bylo odevzdáno 47 kladných hlasů
prof. RNDr. Evu Zažímalovou, CSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů

Návrh usnesení:
„AS UK souhlasí s návrhem, aby členy Vědecké rady UK byli jmenováni prof. MUDr. Jiřina Bartůňková, DrSc. , prof.
JUDr. Radim Boháč, Ph.D., doc. PhDr. Jiří Buriánek, CSc., prof. MUDr. RNDr. Miroslav Červinka, CSc., prof. ThDr. Josef
Dolista, Th.D., Ph.D., doc. Mirjam Friedová, PhD., prof. RNDr. Jan Hajič, Dr., doc. MUDr. Iva Holmerová, Ph.D., prof.
Ing. Štěpán Jurajda, Ph.D. , prof. PaedDr. Pavel Kolář, Ph.D., prof. JUDr. Kristina Koldinská, Ph.D., prof. RNDr. Jan
Konvalinka, CSc., prof. RNDr. Martin Kotora, CSc., prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., prof. PhDr. Ladislav Krištoufek,
Ph.D., prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., doc. PhDr. Lea Květoňová, Ph.D., prof. RNDr. Josef Málek, CSc, DSc., prof. MUDr.
Pavel Martásek, DrSc., prof. MUDr. Martin Matějovič, Ph.D., prof. RNDr. Martin Mihaljevič, CSc., prof. PhDr. Michal
Miovský, Ph.D., prof. PaedDr. Michal Nedělka, Dr., prof. RNDr. Jaroslav Nešetřil, DrSc., prof. Ivana Noble, PhD., prof.
MgA. David Jan Novotný, prof. MUDr. Vladimír Palička, CSc., dr.h.c., prof. Mgr. Miroslav Petříček, Dr., prof. PhDr. Lenka
Rovná, CSc., prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., prof. PhDr. Blanka Říchová, CSc., prof. RNDr. Tomáš Skopal, Ph.D., prof.
RNDr. Ladislav Skrbek, DrSc., prof. RNDr. Petr Solich, CSc., prof. Ing. Zdeněk Strakoš, DrSc., prof. PhDr. Ivan Šedivý,
CSc., prof. PharmDr. Tomáš Šimůnek, PhD., prof. MUDr. Jiří Šnajdauf, DrSc., prof. RNDr. Jan Tachezy, Ph.D., prof.
MUDr. Vladislav Třeška, DrSc., prof. RNDr. Vít Vilímek, CSc., prof. MUDr. Petr Widimský, DrSc., prof. PaedDr. Radka
Wildová, CSc., prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc.; prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.,
prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., RNDr. Martin Bilej, DrSc., JUDr. Lenka Bradáčová, Ph.D., prof. PhDr. Jana Burešová,
CSc., prof. Ing. Jiří Čtyroký, DrSc., prof. RNDr. Libor Grubhoffer, CSc., Hon.D.Sc., dr.h.c., prof. Ing. Richard Hindls, CSc.,
prof. Dr.rer.nat. Martin Hof, DSc., doc. PhDr. Martina Hřebíčková, Dr., DrSc., doc. RNDr. Marián Kireš, PhD., doc. Dr.
Ing. Jana Klečková, prof. PhDr. Peter Kónya, Ph.D., prof. Dr. Ing. Jan Kybic, prof. PharmDr. Ján Kyselovič, CSc., prof.
PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., doc. Mgr. Jana Plátová, Ph.D., prof. PhDr. Petr Sommer,
CSc., prof. PaedDr. Iva Stuchlíková, CSc., JUDr. Milada Tomková, prof. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D., prof. MUDr. Josef
Vymazal, DrSc. a prof. RNDr. Eva Zažímalová, CSc.“
Schváleno
b) Vyjádření ke jmenování čestných členů Vědecké rady UK
JUDr. Michal Říha, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou tajného hlasování a
hlasování zahájil.

Po provedení procedury tajného hlasování a sčítání hlasovacích lístků vyhlásil výsledky tajného hlasování.

Výsledky tajného hlasování:
Vydáno bylo 48 hlasovacích lístků.
Odevzdáno bylo 48 hlasovacích lístků, z toho 48 platných.

Pro
prof. RNDr. Václava Hampla, DrSc. bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. JUDr. Karla Malého, DrSc., Dr.h.c. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů
prof. ThDr. Ing. Jakuba S. Trojana bylo odevzdáno 46 kladných hlasů
prof. Ing. Ivana Wilhelma, CSc. bylo odevzdáno 48 kladných hlasů

Návrh usnesení:
„AS UK vyjadřuje kladné stanovisko k tomu, aby čestnými členy Vědecké rady UK byli jmenováni prof. RNDr. Václav
Hampl, DrSc. prof. JUDr. Karel Malý, DrSc., Dr.h.c., prof. ThDr. Ing. Jakub S. Trojan a prof. Ing. Ivan Wilhelm, CSc.“
Schváleno

6. Zpráva o čerpání finančních prostředků z rezervy na
havárie a mimořádné události v souvislosti s opatřením proti
šíření koronavirové infekce
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Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce, která požádala
o představení předloženého materiálu JUDr. Horáčka, kvestora UK.

JUDr. Horáček, kvestor UK, uvedl, že předložen byl souhrnný materiál, jehož součástí je závěrečné vyúčtování. V
souvislosti s pandemií vznikaly univerzitě postupně nové náklady a vyčlenilo se 10 mil. Kč jako mimořádná rezerva
právě na řešení problémů s COVID. Zpráva, která je předkládána, sumarizuje čerpání jednotlivých prostředků, které se
dělí do dvou částí. První část nákladů tvoří nákupy různých zdravotnických pomůcek, které realizovala SBZ. Druhou
část tvoří náklady, které vznikaly v souvislosti s testováním zaměstnanců a studentů. Celkově tedy z 11,5 mil. Kč (1,5
mil. Kč refundovalo univerzitě ministerstvo za testování studentů) zbylo přibližně 3,6 mil. Kč, které se převádí do rezervy
na mimořádné události a havárie.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.

Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informaci o čerpání prostředků vynaložených na zajištění všech opatření proti šíření
koronavirové infekce Správou budov a zařízení a Rektorátem UK v roce 2021.“
Hlasování
Pro 39, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

7. Návrh na změnu Principů pro rozdělování příspěvků a
dotací na UK v roce 2022
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce. J. M. paní
rektorka uvedla, že ke změnám vedou čtyři důvody. Jednak jsou to očekávané úspory z centrálního pojištění majetku
UK a na audit UK. Dále je to potřeba prostředků na zajištění protivlivové a kybernetické bezpečnosti UK. Částky jsou v
předloženém materiálu rozděleny podle toho, které konkrétní aktivity je třeba posílit. Třetím důvodem je krize na Ukrajině
a potřeba finančních prostředků na související aktivity, včetně výuky češtiny. Poslední položka je nejsilnější, přičemž jde
o navýšení stávajících prostředků na podporu investičních akcí fakult ve fondu Mikuláš. Provedené analýzy zajištění
plánovaných investičních akcí, které nechal připravit prorektor Doleček, ukázaly, že potřeby související s investičními
akcemi budou v řádech stamilionů.

Předkladatel předložil modifikaci návrhu na základě výsledku projednávání Ekonomickou komisí AS UK. Vyjádření J.
M. paní rektorky doplnil dr. Fontana a shrnul projednávání předloženého materiálu na Ekonomické komisi a navrženou
modifikaci.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko ve znění navržené modifikace.

Mgr. Farkaš, předseda Komise pro IT AS UK, uvedl, že Komise pro IT AS UK podporuje aktivity v oblasti
kyberbezpečnosti a vnímá to jako věc, která by měla být začleněna.

Prof. Krejsek se dotázal, jakým způsobem bude rozděleno navržených 5 a půl úvazku na protivlivovou bezpečnost a
kyberbezpečnost. Mgr. Jindra uvedl, že se počítá s tím, že půjde o 5 úvazků a jeden poloviční. Prof. Krejsek se dále
dotázal, zda skuteční experti budou ochotni nastoupit za peníze, které jsou pro ně navrženy. Mgr. Jindra upřesnil, že
navržené prostředky jsou počítány pouze do konce letošního roku.

Mgr. Farkaš se dotázal, zda poměr, kterým se změna s ohledem na prostředky v Mikuláši nyní upravila, bude zachovaný
do dalších let. J. M. paní rektorka uvedla, že to prozatím nemůže říct.
Mgr. Farkaš se dále dotázal, co se stane v budoucnu, kdy není jisté, že rozpočet bude opět vyšší, než byla predikce.
J. M. paní rektorka uvedla, že navýšení prostředků ve fondu Mikuláš je výjimečné a nebude se opakovat. Nemůže říct,
jaký nárůst bude příští rok potřeba, ale i to je důvod, proč chce vedení UK prostředky nyní navýšit z příspěvku. Prorektor
Doleček doplnil, že je pravda, že nárůst v rozpočtu je nyní poměrně razantní, na druhou stranu si dokáže představit, že
by příspěvek klesat nemusel, určitě ne na úroveň roku 2021.

Doc. Brom avizoval, že 26. dubna v 16:00 se bude konat kulatý stůl na toto téma.

JUDr. Říha se dotázal, zda se počítá, že výdaje, které se zvyšují např. na kyberbezpečnost, budou i do budoucna
vytknuty před závorku, případně zda budou součástí výdajů RUK. J. M. paní rektorka uvedla, že počítá s určitým
hybridním systémem. Mgr. Jindra doplnil, že vedení UK předpokládá, že částka se bude snižovat. Aktuálně jde o nouzové
řešení způsobené tím, že oblast kyberbezpečnosti nebyla dlouhodobě řešena.

Hlasování o vzetí modifikace za základ projednávání
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Pro 46, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh na změnu Principů pro rozdělování příspěvků a dotací na UK v roce 2022.“
Hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

8. Návrh na řešení žádostí o podporu z fondu na investiční
rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“)
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce. J. M. paní
rektorka uvedla, že fakulty mohou podávat žádosti do konce dubna, proto je možné, že nyní předkládané žádosti budou
doplněny o další. Vedení UK je předkládá ke schválení už nyní, protože je potřeba akutně podpořit menzu na Albertově.
První předložená žádost je žádost o 19,5 mil. Kč na generální rekonstrukci budovy ETF a navrhuje se poskytnout tuto
podporu formou nevratného příspěvku. Další žádost je o prostředky na opravu menzy na Albertově v celkové výši okolo
16 mil. Kč. Třetí překládaná žádost je žádost CPPT. Již v roce 2018 AS UK schválil mimořádný příspěvek na projekt
operačního programu OPPPR. Z tohoto příspěvku zbyla nevyčerpaná částka ve výši 2,3 mil. Kč. Nyní je žádáno o to,
aby z této částky mohla být čerpána částka ve výši 804 000 Kč na povinné 5% kofinancování projektu, který se týká
HR Award.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
poukázala na to, že materiály nejsou předkládány v termínu, kdy předkládané být mají. Komise již v minulosti tuto praxi
kritizovala. Projednávání bylo rozděleno na dva okruhy žádostí. První se týkal menzy na Albertově, kde bylo avizováno,
že je třeba začít stavět a nelze čekat na řádný termín. Této žádosti komise doporučila vyjádřit kladné stanovisko. U
žádosti ETF se ukázalo, že žádost byla diskutována s bývalým vedením už od jara loňského roku, ale písemně přišla
až v lednu a procesně celá záležitost neproběhla šťastně, za což nové vedení nemůže. Komise hlasovala o tom, zda
žádost ETF a CPPT nepřesunout na řádný termín, usnesení však nebylo schváleno. Komise usnesením doporučila
vedení UK, aby předložilo novelizaci pravidel pro čerpání z fondu Mikuláš a vedení UK tak přislíbilo učinit.

Mgr. Voříšková se přiklonila k tomu, aby termíny předkládání byly dodržovány a případné výjimky byly řádně
oddůvodněny.

Mgr. Farkaš se ztotožnil s názorem Mgr. Voříškové. Uvedl, že termíny byly ETF a CPPT známé víc než rok a žádosti
mohly přijít v řádném termínu. Mohly na to být upozorněny i ze strany vedení UK. Pokud by AS UK vyhověl i těmto
dvěma žádostem, u kterých není předložení mimo řádný termín odůvodněno časovým tlakem, bylo by správné rovněž
vyjádřit apel na to, aby žádosti byly předkládány podle předpisů. Mgr. Farkaš dále uvedl, že při aktuálním objemu, který
v Albertovské menze je a při celkovém nákladu, který na přestavbu menzy nyní vedení UK alokuje, vychází projekt na
cca 43,389 Kč na jídlo nad rámec nákladů jeho výroby. Zda je to vhodné je na posouzení každého člena AS UK.

AS UK nejprve hlasoval o tom, zda bude hlasovat o všech žádostech odděleně.
Pro hlasování odděleně se vyslovilo 23 senátorů.
Pro hlasování dohromady se vyslovilo 18 senátorů.

Návrh usnesení:
„AS UK projednal Návrh na čerpání z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“) a s přidělením
prostředků na žádosti „Kampus Albertov (Menza)“ a „Kampus Albertov – změna záměru využití“ podle předloženého
návrhu souhlasí.“
Hlasování
Pro 35, proti 1, zdržel se 7
Schváleno

Návrh usnesení:
„AS UK projednal Návrh na čerpání z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“) a s přidělením
prostředků na žádosti ETF podle předloženého návrhu souhlasí.“
Hlasování
Pro 39, proti 1, zdržel se 1
Schváleno

Návrh usnesení:
„AS UK projednal Návrh na čerpání z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“) a s přidělením
prostředků na žádosti CPPT podle předloženého návrhu souhlasí.“
Hlasování
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Pro 25, proti 1, zdržel se 13
Schváleno

9. Plán rovných příležitostí na Univerzitě Karlově
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce. J. M. paní
rektorka uvedla, že předložený Plán rovných příležitostí sestavila pracovní skupina, ve které byli jak odborníci na analýzy,
tak personalisté. V minulých měsících probíhala analýza, jak je na UK tato oblast nastavena. Jsou pracoviště, kde jsou
mechanismy nastaveny správně, ale i pracoviště, kde je třeba něco napravit. Plán rovných příležitostí potřebujeme ale
především proto, aby UK mohla žádat v některých evropských projektech a být kladně hodnocena. Návrh Plánu byl
probrán v rámci RKR s děkany. Vyjádření J. M. paní rektorky doplnila dr. Vymazalová.

Mgr. Farkaš se dotázal, jak silně bude vedení UK apelovat na implementaci plánu na fakultách. J. M. paní rektorka
uvedla, že vedení UK nebude fakulty direktivně tlačit, ale na RKR už apelovala na děkany, aby plán byl implementován.

Mgr. Altová se dotázala, jakým způsobem se bude vybírat osoba do funkce ombudsmana. J. M. paní rektorka uvedla,
že ombudsman bude vybrán ve výběrovém řízení.

Prof. Škába se dotázal, která další kritéria kromě pohlaví v Plánu rovných příležitostí jsou. J. M. paní rektorka jako příklad
uvedla, že kritériem může být socioekonomické či zdravotní znevýhodnění. I proto se agendou zabývá UK Point.

Návrh usnesení:
„AS UK projednal materiál „Plán rovných příležitostí na Univerzitě Karlově“ a bere na vědomí informace v něm
obsažené.“
Hlasování
Pro 38, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

10. Právní jednání
a) Dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo na stavební práce (2.LF)
JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.

Návrh usnesení:
„AS UK projednal záměr uzavřít dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo ze dne 30.12.2020, ve znění dodatku č. 1 ze dne
01.11.2021 a dodatku č. 2 ze dne 03.01.2022 na zhotovení stavby s názvem „Dobudování výukových prostor areálu
teoretických ústavů 2. LF UK“ mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné a PSG Construction
a.s., Napajedelská 1552, 765 02 Otrokovice, IČO: 05042020, jako zhotovitelem na straně druhé, jehož předmětem je
prodloužení termínu realizace díla o devět kalendářních dní, dodatečné stavební práce a celkové navýšení ceny za
provedení díla ve výši 638 894,30 Kč bez DPH. Akademický senát doporučuje dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo předložit
Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých
školách, ve znění pozdějších předpisů, k uzavření dodatku.“
Hlasování
Pro 36, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
b) Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo na stavební práce (2.LF)
JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.

Návrh usnesení:
„AS UK projednal záměr uzavřít dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo ze dne 30.12.2020, ve znění dodatku č. 1 ze dne
01.11.2021, dodatku č. 2 ze dne 03.01.2022 a dodatku č. 3 na zhotovení stavby s názvem „Dobudování výukových
prostor areálu teoretických ústavů 2. LF UK“ mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné a PSG
Construction a.s., Napajedelská 1552, 765 02 Otrokovice, IČO: 05042020, jako zhotovitelem na straně druhé, jehož
předmětem je rozšíření předmětu smlouvy o dodatečné stavební práce a celkové navýšení ceny za provedení díla ve
výši 1 780 797,58 Kč bez DPH. Akademický senát doporučuje dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo předložit Správní radě
UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách,
ve znění pozdějších předpisů, k uzavření dodatku.“
Hlasování
Pro 36, proti 0, zdržel se 0



Compiled Oct 11, 2022 10:41:16 PM by Document Globe ®   10

Schváleno
c) Nájemní smlouva na pronájem Sportovního a výukového centra
(FTVS)
JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.

Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.

Návrh usnesení:
„AS UK projednal záměr uzavřít se Sportify FIT, s.r.o., IČO: 06156533, se sídlem José Martího 269/31, Praha 6, jako
nájemcem, nájemní smlouvu, jejímž předmětem je nájem prostoru sloužícího podnikání umístěného v budově č.p.
269, která se nachází na adrese José Martího 31, Praha 6 - Veleslavín, na pozemku parc. č. 302/28, v obci Praha
a katastrálním území Veleslavín o celkové výměře 1807,6 m?, za měsíční nájemné ve výši 80 000,- Kč měsíčně a
vyjadřuje k němu kladné stanovisko.“
Hlasování
Pro 35, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

11. Informace z pracovních komisí
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby plénum informovali
o činnosti komisí.

JUDr. Ing. Josef Staša, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl, že Legislativní komise AS UK kromě již
projednaného poskytla konzultaci k návrhu změny Jednacího řádu AS HTF UK.
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, uvedl, že Ekonomická komise kromě již projednaných
bodů diskutovala zdražování energií. Dochází k prudkému meziročnímu nárůstu cen elektřiny a plynu a Ekonomická
komise přijala usnesení, ve kterém vyzvala vedení UK, aby uvědomilo tajemníky fakult o nutnosti vytvořit rozpočtovou
rezervu na vyšší ceny energií. Upozornila na to, že ztráty fakult nemohou býti kryty z centra.

JUDr. Říha, předseda Studijní komise AS UK, uvedl, že Studijní komise AS UK tento měsíc nezasedala.

Mgr. Glogr, předseda Sociální komise AS UK, uvedl, že Sociální komise AS UK tento měsíc nezasedala.

Mgr. Andrej Farkaš, předseda Komise pro informační technologie AS UK, uvedl, že Komise pro IT AS UK se věnovala
vývoji SIS v souvislosti s NPO. Počítá se s tím, že jedněmi z prvních modulů budou moduly doktorských studentů a
modul zápisu. ÚVT bude činit opatření v souvislosti se zápisem předmětů i v aktuálním SIS a dojde k omezení počtu
sessions (tj. počtu přihlášení najednou) na uživatele. Požádal členy AS UK, aby tato omezení při zápisu komunikovali
směrem ke studentům. Komise byla dále informována o tom, které webové aplikace UK budou zachovány. Mgr. Jindra
rovněž komisi představil aktuální situaci v kyberbezpečnosti na UK.

Mgr. Tomáš Konečný, předseda Ediční komise AS UK, uvedl, že Ediční komisi AS UK se představil prorektor pro vnější
vztahy doc. Vlach. Dále se zabývala vyhodnocením kampaně Na Karlovku a dalšími plány v této oblasti.

Mgr. Filip Hruša, předseda Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK tento měsíc nezasedala.

Dr. Greger, předseda Komise pro vědu AS UK, uvedl, že Komise pro vědu AS UK zasedala poprvé a dohodla se, že
preferuje jednání mimo senátní týden. Na prvním zasedání představil svou agendu a cíle prorektor prof. Krištoufek. Dále
komise diskutovala o zaměření komise, kde jako velké téma vykrystalizovala kvalita vědecké činnosti a její hodnocení.
Členové budou online připomínkovat výstupy vnitřního hodnocení UK. Dále komise diskutovala materiál připravený
Ústřední knihovnou k NDPI, bylo zmíněno doktorské studium a v této souvislosti se diskutovalo provedení dalších
možných interních analýz.

Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informace z pracovních komisí.”
Schváleno tichým souhlasem

12. Informace z Rady vysokých škol
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo dr. Stráskému. Dr. Stráský uvedl, že předsednictvo
RVŠ se sešlo v Kampusu Hybernská. Na začátku přednesl projev o situaci na Ukrajině náměstek Velčovský. Dále si
členové vyslechli přednášku prorektora ČVUT Holého. Provozní část rozpočtu VŠ narostla o 4,6%. Jako host se jednání
předsednictva zúčastnila náměstkyně prof. Wildová, což se ukázalo jako dobrá praxe.

JUDr. Říha doplnil, že proběhlo plénum SKRVŠ a zasedlo předsednictvo SKRVŠ. Předseda SKRVŠ se setkal s
ministryní Langšádlovou. Proběhla diskuse s náměstky Millerem a Wildovou ohledně možnosti předložení nového
vysokoškolského zákona. Řešily se i finanční otázky.
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Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informace Rady vysokých škol.”
Schváleno tichým souhlasem

13. Různé
Mgr. Farkaš avizoval předložení změny Jednacího řádu AS UK, která by zavedla distanční prvky a zároveň upravila
možnost využívání elektronických hlasovacích zařízení.

Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informace z bodu Různé.”
Schváleno tichým souhlasem

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK a oznámil
termín příštího zasedání, které se bude konat 13. května 2022 v 10:00. Zasedání ukončil ve 13:40.

prof. Ing. František Zahálka, Ph.D.,
předseda AS UK

Zapsala: Anna Matoušková, tajemnice Legislativní komise AS UK

Zápis ke stažení   zde .


